
Rada Miejska Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr CXIX/2024  

CXIX Sesja w dniu 29 lutego 2024 r. Obrady rozpoczęto 29 lutego 2024 o godz. 14:45, a 

zakończono 11.03.2024 o godz. 17:17.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych.  

 

Obecni: 

 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Tadeusz Ingram 

4. Karol Kolny dołączył do posiedzenia o godzinie 14:54.  

5. Tomasz Kostyra 

6. Łukasz Kuczek 

7. Bogusław Noras 

8. Elżbieta Ostrowska 

9. Szymon Simonicz 

10. Bogumiła Stolecka 

11. Edward Urbańczyk 

12. Paweł Wanot 

13. Anna Wysocka 

14. Sebastian Zimnal 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 
Przewodnicząca Rady Miasta Maria Głos na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 

r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2023, poz.40 z późn. zm.) otworzyła CXIX 

Sesję Rady Miasta.  

 

Przewodnicząca przywitała radnych, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu Miasta. 

Obecność potwierdziło 13 radnych. Przewodnicząca oznajmiła, że obrady są prawomocne. Lista 

obecności z programu eSesja stanowi załącznik do protokołu. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Maria Głos przedstawiła informację jakie uzyskała od 

Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska o terminie zakończenia działalności asfaltowni 

oraz o skutkach powstania. Udzieliła głosu mieszkańcom w sprawie petycji dotyczącej 

budowy asfaltowni. 

 

Radny Paweł Wanot zgłosił wniosek o poszerzenie porządku obrad.  

 

Mieszkańcy wypowiedzieli się w temacie : 

• powiadomienia mieszkańców o inwestycji; 

• miejsca powstania asfaltowni; 

• pomocy ze strony radnych oraz pracowników Urzędu Miasta.  



Przewodnicząca Rady Miasta Maria Głos udzieliła odpowiedzi na zadane pytania.  

 

Burmistrz Miasta przedstawiła że, o inwestycji ponadlokalnej mieszkańcy jako strony 

postępowania zostali poinformowani oraz wszelkie działania jakie wydział musiał podjąć 

zostały zrealizowane. Poinformowała że, podejmie wszelkie działania aby tymczasowa 

asfaltownia nie powstała. Z materiałami dotyczącymi sprawy można zapoznać się w siedzibie 

Urzędu Miasta Lędziny. 

 

Mieszkanka wypowiedziała się w temacie przejęcia gruntów pod inwestycję ponadlokalną, 

jakości zbiorów plonów po wybudowaniu asfaltowni, hałasu które generują maszyny.  

 

Radny Edward Urbańczyk wypowiedział się w temacie spotkania z mieszkańcami w sprawie 

otaczani, niedoprecyzowania informacji na spotkaniu. Przewodnicząca Rady Miasta odniosła 

się do wypowiedzi Radnego Edwarda Urbańczyka.  

 

Burmistrz Miasta Lędziny poinformowała że informacja o powstaniu asfaltowni została 

przekazana mieszkańcom w sierpniu 2023 r. Podkreśliła iż Gmina Lędziny nie realizuje tej 

inwestycji ponieważ jest to inwestycja ponadlokalna oraz że, jest to inna sytuacja niż w latach 

poprzednich.  

 

Wywiązała się dyskusja w temacie zatrzymania inwestycji ponadlokalnej, złożenia petycji, 

zaangażowania osób w sprawę asfaltowni, poddania pod głosowanie wniosku Radnego Pawła 

Wanota.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Radny Tomasz Kostyra  

• Przewodnicząca Rady Miasta Maria Głos  

• Radny Łukasz Kuczek 

• Burmistrz Miasta Lędziny  

• Radny Tadeusz Ingram  

 

Radny Łukasz Kuczek wypowiedział się w temacie cyt. ,,..ja tylko krótko panie radny czy 

my  będziemy rozmawiać godzinę czy dwie tyle ile trzeba tyle będziemy rozmawiać  bo po to 

tu jesteśmy ja tylko się chciałem zwrócić do tych słów bo sprawa jest ważna więc możemy 

dyskutować nawet do nocy ja nie widzę tutaj żadnych problemów ale pani przewodnicząca 

panu wytłumaczyła że wprowadziła ten głos mieszkańców przed głosowaniem porządku 

obrad chciałbym się tu odnieść tu do słów pani burmistrz w mojej wypowiedzi ani razu nie 

padło słowo że pani nic nie robi ja powiedziałem tyko że robi pani to co należy do urzędnika i 

prosiłbym pani przewodnicząca żeby to zaprotokołować bo w protokole potem pojawiają się 

wypowiedzi pani burmistrz a my jak nie sugerujemy żeby zamieścić naszą wypowiedź to się 

to nie pojawia dziękuję’’ 
 

Przewodnicząca Rady Miasta Maria Głos zapytała radcę prawnego o możliwość 

wprowadzenia projektu uchwały bez opinii komisji. Radca Prawny przedstawił że, według 

jego opinii nie jest konieczna opinia komisji. Poddała pod głosowanie wniosek.   

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Radnego Pawła Wanota o poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia stanowczego sprzeciwu wobec planów lokalizacji na terenie Gminy Lędziny 

asfaltowni w związku z budową odcinka drogi S1 jako punkt 3. 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta złożył wniosek.  

 

Wywiązała się dyskusja w temacie przekazania kwot na stowarzyszenia w budżecie miasta, 

budowy drogi S1, spotkania z mieszkańcami, napraw dróg. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Burmistrz Miasta  

• Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

• Radny Bogusław Dzierżak  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 Wniosek Wiceprzewodniczącego Rady Miasta o wycofanie punktu 15 z porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (5) Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, 

Sebastian Zimnal 

PRZECIW (8) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Maria Głos 

 

Wniosek przegłosowany negatywnie.  

 

Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie porządku obrad wraz z pozytywnie przegłosowanym wnioskiem. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Szymon Simonicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kuczek 

 

Porządek obrad został przyjęty po zmianach. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowczego sprzeciwu wobec planów 

lokalizacji na terenie Gminy Lędziny asfaltowni w związku z budową odcinka drogi S1. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Maria Głos wobec braku zgłoszeń do dyskusji poddała pod 

głosowanie uchwałę. 



 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowczego sprzeciwu wobec planów lokalizacji na 

terenie Gminy Lędziny asfaltowni w związku z budową odcinka drogi S1. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXIX/594/24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

4. Przyjęcie protokołu z CXVII Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 25.01.2024 r. 

 

Wobec braku uwag do protokołu Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół.  

 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z CXVII Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 25.01.2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Anna 

Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Elżbieta Ostrowska 

BRAK GŁOSU (1) Edward Urbańczyk 

 

Protokół został przyjęty.  

 

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Maria Głos poinformowała że, sprawozdanie jest udostępnione 

dla mieszkańców oraz radnych.  

 

Radna Elżbieta Ostrowska zadała pytania o wyjaśnienie punktów w sprawozdaniu 

dotyczących umów dotyczących zakupu energii, budowy parkingu,  bodowy farmy 

fotowoltaicznej, mas bitumicznych. Sekretarz Miasta Lędziny udzieliła odpowiedzi radnej.  

 

6. Analiza gospodarki wodno – ściekowej w Gminie Lędziny. 

 

Radna Elżbieta Ostrowska poprosiła o wyjaśnienia poręczenia dla spółki PGK Partner.  

 

Przedstawiciel Spółki PGK Partner przedstawił finansowanie zadań (fotowoltaiki na 

oczyszczalni Hołdunów oraz na Ziemowicie).  

 

Skarbnik Miasta dopowiedział że radna miała na myśli poręczenia które rada uchwalała w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta. Wyjaśniła iż poręczenie polega na tym że, gmina 



jako poręczyciel musi zabezpieczyć środki na zadanie. Podkreśliła że, Gmina zostanie nim 

obciążona dopiero w momencie gdy Spółka PGK Partner nie będzie spłacać pożyczki.  

 

Przedstawiciel Spółki PGK Partner wypowiedział się w temacie modernizacji oczyszczalni, 

rozbudowywania fotowoltaiki, zakupu nowego sprzętu oraz możliwości wykonania 

poszczególnych ulic.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta dopytał o studzienek kanalizacyjnych ( deszczówka), 

zapadniętych studzienek na drodze ul. Pokoju   

Przedstawiciel Spółki PGK Partner poinformował że sprawa jest dalej prowadzona na drodze 

sądowej oraz odniósł się do tematu zapadniętych studzienek.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Maria Głos poinformowała że złożyła pismo wraz z Radnym 

Karolem Kolnym dotyczące zapadniętych studzienek i otrzymali odpowiedź że powiat ma to 

na uwadze.  

 

Radny Edward Urbańczyk dopytał o wymianę studzienek. Przedstawiciel Spółki PGK Partner 

przedstawił że spółka wykonuje takie zadania w miarę możliwości. 

 

7. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostki samorządu 

terytorialnego za 2023 r. 

 

Wobec braku pytań ze strony Radnych do materiału, Przewodnicząca przeszła do następnego 

punktu posiedzenia.  

 

 8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sprawozdania z realizacji Rocznego 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie za rok 

2023”. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała że, komisjie zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie.  

 

Brak dyskusji.  

 

 Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sprawozdania z realizacji Rocznego programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie za rok 2023”..  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Elżbieta Ostrowska 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXIX/595/24 

i stanowi załącznik do protokołu. 



 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, położonej w Lędzinach 

w rejonie ul. Grunwaldzkiej. 

 

Wobec braku pytań do projektu uchwały Przewodnicząca przeszła do następnego punktu 

posiedzenia.  

 

 Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, położonej w Lędzinach w 

rejonie ul. Grunwaldzkiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1) Sebastian Zimnal 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXIX/596/24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia aktualizacji wieloletniego planu rozwoju i 

modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych w Gminie Lędziny, 

w zakresie urządzeń wodociągowych, na lata 2023 – 2027 dla Rejonowego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Tychach S.A. od dnia 01.01.2023 r. do 

dnia 31.12.2027 r.). 

 

Radny Tomasz Kostyra zgłosił wniosek. Wiceprzewodniczący Rady Miasta przedstawił że, 

Rada Miasta nad tym planem pracuje bardzo długo a na dzisiejszej Sesji radni chcą 

wprowadzić zmiany.  

 

Radny Tomasz Kostyra wyjaśnił że składa taki wniosek w związku z projektem budowy ulicy 

PCK. Przedstawił że chciałby aby przyłącza wodociągu zostały wykonane zanim zostanie 

położony asfalt.  

 

Radny Sebastian Zimnal wypowiedział się w temacie dzielenia mieszkańców, zmian w 

wieloletnim planie rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych w Gminie Lędziny 

 

Radny Szymon Simonicz zgłosił wniosek formalny. Przewodnicząca Rady Miasta poddała 

pod głosowanie wniosek formalny.  

 

 Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Wiceprzewodniczącego Rady Miasta o kontynuację Sesji 8 kwietnia 2024 

r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 



 ZA (6) Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (7) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz 

Kostyra, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Anna Wysocka 

 

Wniosek przegłosowany negatywnie.  

 

Wywiązała się dyskusja nad wnioskiem Radnego Tomasza Kostyry. Dyskusja dotyczyła 

konsekwencji przegłosowania wniosku, kampanii wyborczej, wprowadzenia zmian do 

uchwały.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Radny Edward Urbańczyk 

• Radny Paweł Wanot  

• Wiceprzewodniczący Rady Miasta  

• Radna Elżbieta Ostrowska  

• Radna Bogumiła Stolecka 

• Radny Bogusław Dzierżak  

• Radny Łukasz Kuczek 

• Radca Prawny  

• Radny Tomasz Kostyra  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 Wniosek Radnego Tomasza Kostyry o treści: aby zmienić w zakresie realizacji PCK z 2026 

na 2024 a ulice Wygody i Pokoju z 2024 na 2026. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (7) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Bogusław 

Noras, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

PRZECIW (5) Maria Głos, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1) Sebastian Zimnal 

Wniosek przegłosowany pozytywnie.  

Radny Łukasz Kuczek dopytał o konsultacji zmian z Rejonowym Przedsiębiorstwem 

Wodociągów i Kanalizacji.  

Przewodnicząca Rady Miasta Maria Głos ogłosiła 10 minut przerwy.  

Przewodnicząca Rady Miasta Maria Głos przerwała CXIX Sesję Rady Miasta i ogłosiła 

kontynuację 18 marca 2024 r. oraz podziękowała za udział w sesji.  

Kontynuację obrad rozpoczęto 11 marca 2024 o godz. 14:45, a zakończono o godz. 17:17 

tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych.  



 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Tadeusz Ingram 

4. Karol Kolny 

5. Tomasz Kostyra 

6. Łukasz Kuczek 

7. Bogusław Noras 

8. Elżbieta Ostrowska 

9. Szymon Simonicz 

10. Bogumiła Stolecka 

11. Edward Urbańczyk 

12. Paweł Wanot 

13. Anna Wysocka 

14. Sebastian Zimnal 

 

1.Wznowienie posiedzenia CXIX Sesji Rady Miasta z dnia 29.02.2024 r. Stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Maria Głos na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2023, poz.40 z późn. zm.) otworzyła 

kontynuację CXIX Sesji Rady Miasta.  

 

Przewodnicząca przywitała radnych, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu Miasta. 

Obecność potwierdziło 14 radnych. Przewodnicząca oznajmiła, że obrady są prawomocne. 

Lista obecności z programu eSesja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radna Anna Wysocka zgłosiła wniosek o treści: aby wprowadzić do porządku obrad uchwałę 

w sprawie odwołania z funkcji Przewodniczącej Rady Miasta. Przewodnicząca Rady Miasta 

odczytała opinię prawną dotyczącą odwołania z funkcji Przewodniczącego Rady Miasta. 

Przedstawiła że według opinii prawnej taki wniosek może być złożony dopiero na następnej 

Sesji Rady Miasta.  

 

Radna Anna Wysocka zgłosiła ponownie wniosek o treści: aby wprowadzić do porządku 

obrad uchwałę w sprawie odwołania z funkcji Przewodniczącej Rady Miasta. 

 

Radca Prawny przedstawił że według jego opinii wniosek może być poddany pod głosowanie. 

Przewodnicząca Rady Miasta Maria Głos ponownie odczytała opinię prawną.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Maria Głos złożyła rezygnację z funkcji Przewodniczącej Rady 

Miasta z dniem 11 marca 2024 roku.  

 

Radny Łukasz Kuczek poprosił Radcę Prawnego o opinię w sprawie wprowadzenia nowej 

uchwały do porządku obrad. Radca Prawny przedstawił że, ustawodawca nie reguluje 

terminów z jakim wyprzedzeniem takie projekty uchwał powinny być przedstawione radnym. 

Przedstawił opinię na podstawie ustawy o samorządnie gminnym oraz statucie Miasta 

Lędziny. Poinformował że, radni mogą procedować taki projekt uchwały.  

 

Radca Prawny przedstawił że, wniosek o rezygnację z funkcji jest dalej idący.  



 

Przewodnicząca Rady Miasta Maria Głos poddała pod głosowanie następujący wniosek: 

 

 Głosowano wniosek w sprawie: 

 Wniosek Przewodniczącej Rady Miasta o wprowadzenie uchwały o przyjęciu rezygnacji z 

funkcji Przewodniczącej Rady Miasta Lędziny Marii Głos.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Karol Kolny, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka 

PRZECIW (4) Tadeusz Ingram, Łukasz Kuczek, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Tomasz Kostyra 

BRAK GŁOSU (2) Elżbieta Ostrowska, Sebastian Zimnal 

 

Wniosek został przegłosowany pozytywnie.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Maria Głos wygłosiła oświadczenie cyt. ,,…’’ 

 

Przewodnicząca Rady Miasta wprowadziła 10 minut przerwy oraz przekazała prowadzenie 

obrad Wiceprzewodniczącemu Rady Miasta 

 

Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie porządku obrad ze zmianą.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Anna 

Wysocka  

PRZECIW (2) Edward Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Elżbieta Ostrowska 

 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty.  

 

2. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia rezygnacji z funkcji Przewodniczącej Rady 

Miasta Lędziny. 

 

Radca Prawny przedstawił że, Radna Maria Głos powinna złożyć rezygnację na piśmie do 

biura rady. Radna zobowiązała się do złożenia rezygnacji.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie przyjęcie rezygnacji.  

 

 Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia rezygnacji z funkcji Przewodniczącej Rady Miasta 

Lędziny.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 



 ZA (9) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

PRZECIW (4) Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kuczek 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXIX/597/24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia aktualizacji wieloletniego planu rozwoju i 

modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych w Gminie Lędziny, 

w zakresie urządzeń wodociągowych, na lata 2023 – 2027 dla Rejonowego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Tychach S.A. od dnia 01.01.2023 r. do 

dnia 31.12.2027 r.). 

 

Prezes oraz przedstawiciel Rejonowego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w 

Tychach wypowiedział się w temacie zmian w planie. Przedstawili że, projektu planu będzie 

podlegał opinii wód polskich. Prezes zauważył iż rada miasta nie powinna podejmować 

uchwały wraz z zmieniającym wnioskiem bez opinii wód polskich.  

 

Wywiązała się dyskusja  w temacie długości ulicy PCK, wycofania uchwały z obrad Sesji po 

pozytywnym przegłosowaniu wniosku, wstrzymywaniu pozostałych inwestycji.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Radna Maria Głos 

• Radny Edward Urbańczyk  

• Radny Tadeusz Ingram  

• Radny Sebastian Zimnal  

• Radny Tomasz Kostyra  

• Wiceprzewodniczący Rady Miasta  

• Radny Edward Urbańczyk  

 

Radca Prawny przedstawił że najlepiej będzie wycofać poprzedni wniosek. Radny Tomasz 

Kostyra złożył wniosek o wycofanie swojego poprzedniego wniosku.  

 

 Głosowano wniosek w sprawie: 

 Wniosek Radnego Tomasza Kostyra o wycofanie poprzedniego wniosku  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (9) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Bogusław Noras, 

Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edward Urbańczyk 

BRAK GŁOSU (3) Tomasz Kostyra, Elżbieta Ostrowska, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1) Łukasz Kuczek 

 

Wniosek został przegłosowany pozytywnie.  

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia aktualizacji wieloletniego planu rozwoju i 

modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych w Gminie Lędziny, w 



zakresie urządzeń wodociągowych, na lata 2023 – 2027 dla Rejonowego Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji w Tychach S.A. od dnia 01.01.2023 r. do dnia 31.12.2027 r.).  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, 

Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł 

Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Tadeusz Ingram 

NIEOBECNI (1) Łukasz Kuczek 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXIX/598/24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

4. Powołanie Przewodniczącej Rady Miasta Lędziny. 

 

Radna Anna Wysocka zgłosiła wniosek o poszerzenie porządku obrad. 

 

 Głosowano wniosek w sprawie: 

 Wniosek o poszerzenie porządku obrad w sprawie podjęcia uchwały o powołanie 

Przewodniczącego Rady Miasta. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (10) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

PRZECIW (3) Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1) Łukasz Kuczek 

 

Wniosek został przegłosowany pozytywnie.  

 

Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, 

Anna Wysocka 

PRZECIW (2) Edward Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1) Łukasz Kuczek 

 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie Komisji Skrutacyjnej w składzie: Elżbieta Ostrowska, Tadeusz Ingram, Karol 

Kolny.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 



 ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Edward Urbańczyk 

 

Skład Komisji Skrutacyjnej został przyjęty.  

 

Radni zgłosili kandydatury: 

• Radnej Anny Wysockiej – wyraziła zgodę na kandydowanie; 

• Radnej Bogumiły Stolecka – nie wyraziła zgody na kandydowanie;  

• Radnego Bogusława Norasa – nie wyraził zgody na kandydowanie.  

 

Wiceprzewodniczący dopytał o podpis elektroniczny uchwał. Radca Prawny odniósł się do 

zadanego pytania.  

 

Wiceprzewodniczący ogłosił 10 minut przerwy.  

 

Komisja skrutacyjna wybrała przewodniczącego – Radna Elżbieta Ostrowska.  

 

Po wznowieniu obrad odbyło się głosowanie tajne. Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

odczytał nazwiska radnych, którzy kolejno wrzucali do urny wypełnione karty do głosowania. 

Po zakończeniu głosowania, Komisja Skrutacyjna przystąpiła do podliczenia głosów i 

sporządzenia protokołu z tajnego głosowania. Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Elżbieta 

Ostrowska odczytała protokół z tajnego głosowania w sprawie powołania Przewodniczącej 

Rady Miasta Lędziny. Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca poinformowała, że Radna Anna Wysocka została Przewodniczącą Rady 

Miasta Lędziny.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXIX/604/24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Anna Wysocka podziękowała za pozytywnie oddane głosy. 

Przedstawiła że, będzie robić wszystko aby stanowisko Przewodniczącej Rady nie było 

postrzegane jako rozgrywki polityczne.  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z 

dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

 

Brak dyskusji. 

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z 

dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość..  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 



 ZA (14)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXIX/599/24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony do 

dziesięciu lat – umowy najmu lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy 

Lędziny. 

 

Brak dyskusji. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony do dziesięciu 

lat – umowy najmu lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Lędziny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXIX/600/24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydata na ławników 

do Sądu Okręgowego w Katowicach. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała że, rada musi wybrać członków do komisji 

opiniującej kandydatów na ławników oraz dopytała o termin posiedzenia.  

 

Zastępca Burmistrza Miasta przedstawiła że, termin posiedzenia będzie ustalany z członkami 

komisji. Poinformowała że zgłosiła się jedna kandydatka na ławnika.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta zgłosiła swoją kandydaturę oraz zaproponowała członków 

Komisji Budżetu i Samorządności, którzy wyrazili zgodę na udział w komisji. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 Głosowanie nad członkami do komisji opiniującej kandydatów na ławników: 

Przewodnicząca Anna Wysocka, Radny Tadeusz Ingram, Radny Bogusław Dzierżak, Radny 

Edward Urbańczyk.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (10) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (4) Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Paweł Wanot 

 

 



 

Przewodnicząca Rady Miasta Anna Wysocka ogłosiła przerwę. Po przerwie poddała pod 

głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydata na ławników do 

Sądu Okręgowego w Katowicach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Anna 

Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (3) Tadeusz Ingram, Bogusław Noras, Paweł Wanot 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXIX/601/24 

i stanowi załącznik do protokołu 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach 

uzupełniających ławników do sądów powszechnych. 

 

Brak dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach uzupełniających 

ławników do sądów powszechnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Elżbieta Ostrowska 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXIX/602/24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2024 rok. 

 

Skarbnik Miasta zgłosiła autopoprawkę oraz przedstawiła projektu uchwały.   

 

Proponuje się następujące zmiany do uchwały Rady Miasta Lędziny w sprawie zmian w 

budżecie Miasta Lędziny na 2024 rok 

 

I. Dochody 

1. Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa 

Proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 1 112 000,00 zł, w związku z wpływem 

odszkodowania za zniszczone mienie w wyniku pożaru — budynek przy ul. Pokoju 37 w 

Lędzinach. 

2. Dział 855 Rodzina 



Proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 500,00 zł, w związku z wpływem 

nienależnie pobranego świadczenia w latach ubiegłych. 

 

II. Wydatki 

1. Dział 600 Transport i łączność— rozdział 60014 Drogi publiczne powiatowe 

Na wniosek Naczelnika Wydziału Gospodarki Miejskiej proponuje się zwiększenie planu 

wydatków majątkovvych o kwotę 60 000,00 zł na zadania inwestycyjne pn.: 

  „Budowa zatoki przystanku autobusowego — ul. Hołdunowska Pętla” na kwotę 

30 000,00zł 

- „Budowa zatok przystanku autobusowego — ul. Lędzińska — Stadionowa” na kwotę 

30 000,00 zł. 

2. Dział 600 Transport i łączność— rozdział 60016 Drogi publiczne gminne 

1) Na wniosek Naczelnika Wydziału Gospodarki Miejskiej proponuje się zwiększenie planu 

wydatków majątkowych o kwotę 770 000,00 zł na zadania inwestycyjne pn.: 

„Budowa nowego chodnika oraz modernizacja istniejącego w ciągu ul. Mickiewicza” w 

kwocie 430 000,00 zł, 

„Przebudowa ul. PCK w Lędzinach” w kwocie 80 000,00 zł, 

„Przebudowa ul. Zabytkowej i Gałczyńskiego w Lędzinach” w kwocie 80 000,00 zł, 

„Budowa ul. Polnej w Lędzinach” w kwocie 30 000,00 zł, 

„Zabudowa wiat autobusowych wraz z peronami” w kwocie 150 000,00 zł. 

2) Na wniosek Naczelnika Wydziału Gospodarki Miejskiej proponuje się zwiększenie planu 

wydatków bieżących o kwotę 242 000,00 zł z przeznaczeniem na remonty dróg gminnych. 

3. Dział 855 Rodzina— rozdział 85595 Pozostała działalność 

Na wniosek Naczelnika Wydziału Budżetu proponuje się zwiększenie planu wydatków o 

kwotę 500,00 zł w związku z wpływem nienależnie pobranego świadczenia w latach 

ubiegłych, które należy odprowadzić do Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego. 

4. Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska — rozdział 90015 oświetlenie ulic, 

placów i dróg 

Na wniosek Naczelnika Wydziału Gospodarki Miejskiej proponuje się zwiększenie planu 

wydatków statutowych o kwotę 40 000,00 zł, z przeznaczeniem na utrzymanie zieleni w 

mieście. 

 

Radny Sebastian Zimnal dopytał o dopuszczenie zmian w budżecie miasta obligacji. Skarbnik 

Miasta przedstawiła że na dzisiejszych obradach jest projektu wraz z obligacjami jednak radni 

mogą składać wnioski o zmianę.   

 

Radna Bogumiła Stolecka złożyła wniosek formalny. Radny Sebastian Zimnal 

zakwestionował poprawność złożenia wniosku przez radną. Radca Prawny przedstawił że, 

według jego oceny wniosek jest prawidłowy.  

 

 Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny radnej Bogumiły Stoleckiej o przejście do głosowania bez dyskusji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Bogusław 

Noras, Bogumiła Stolecka, Anna Wysocka 

PRZECIW (7) Maria Głos, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

 



Wniosek przegłosowany negatywnie. 

 

 

Wywiązała się dyskusja w temacie zakupu samochodu ratownicza-gaśniczego dla straży 

pożarnej w Lędzinach, podjęciu uchwały w sprawie zaciągnięcia obligacji, wykonanie ulicy 

Spokojnej, dotacji otrzymanej na samochód ratowniczo-gaśniczy dla OSP, kwot 

przeznaczonych na inwestycje w budżecie Miasta. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Radna Maria Głos  

• Radny Tadeusz Ingram 

• Radny Łukasz Kuczek 

• Burmistrz Miasta Lędziny  

• Przewodnicząca Rady Miasta Anna Wysocka  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta zgłosił wniosek o budowę chodnika. Radny Sebastian 

Zimnal zgłosił wniosek. Wiceprzewodniczący Rady Miasta wycofał swój wniosek.  

 

Wywiązała się dyskusja w temacie zaplanowania subwencji oświatowej oraz rozwojowej w 

budżecie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Skarbnik Miasta Lędziny 

• Radny Edward Urbańczyk 

• Burmistrz Miasta Lędziny  

 

Przedstawiam scenograf wypowiedzi Radnego Edwarda Urbańczyka, Burmistrz Miasta oraz 

Skarbnika Miasta.  

 

[radny Edward Urbańczyk] pani  skarbnik czy nie możemy raz poważnie porozmawiać żeby 

mieszkańcy wiedzieli że dyskutujemy poważnie o sprawach i się szanujemy te środki które 

przyszły pani jeszcze nie wprowadziła bo ponieważ mogła je pani wprowadzić w lutym w 

lutym nie zostały wprowadzone pani je wprowadzi w marcu tak jak pani mówi ale na dzień 

dzisiejszy one są one zostały przelane no przecież chyba że  

[skarbnik miasta] one nie zostały przelane proszę państwa one przychodzą w transzach 

miesięcznych one przychodzą w transzach miesięcznych do nas subwencja przychodzi transzą 

miesięczną i żadna subwencja rozwojowa nie została przelana ona została została tylko 

decyzja z Ministerstwa Finansów natomiast na całą kwotę subwencji na 23 miliony że taką 

pozostałą kwotę powinniśmy wprowadzić żeby wykazać te kwoty natomiast to co bardzo bym 

państwa prosiła o cierpliwość ponieważ mamy braki w budżecie i trzeba będzie tak tą 

subwencję tak rozdysponować ja wszystko państwu powiem ale bardzo proszę o cierpliwość 

do marca natomiast w przyszłym tygodniu 21 bodajże będzie komisja już budżetu gdzie 

będzie to wszystko omawiane natomiast mamy do zwiększenia zakładowy fundusz gdzie 

odpis na jednego nauczyciela jest powyżej 5000 państwo doskonale o tym wiecie  i trzeba 

będzie to tak i musimy te wynagrodzenia też zwiększyć natomiast natomiast bardzo proszę 

żeby państwo byli jeszcze cierpliwi ja państwu wszystko to przygotuję łącznie z subwencją 

rozwojową  

[przewodnicząca rady miasta] czy radny Urbańczyk chciał jeszcze zabrać głos  

[radny Edward Urbańczyk] oczywiście nie ma sensu tak dyskutować do subwencji 

oświatowej nic nie mamy ona jest celowa i idzie tak jak jest na edukację i do tego nie mamy 



na to żadnego wpływu ja mówię o tej rozwojowej czyli pani twierdzi że tych pieniędzy żeśmy 

nie dostali jeżeli tak to proszę pani przewodnicząca aby to zaprotokołować w dzisiejszym 

[burmistrz miasta]  szanowny panie radny czy pan mówi o decyzji przydzieleniu środków czy 

o przelaniu fizycznym środków na konto gminy proszę doprecyzować  

[radny Edward Urbańczyk] informacja samorząd jest że 12.02 zostały te środki przekazane 

gminie Lędziny i wszystkim innym gminom ościennym  

[burmistrz miasta] szanowny panie ja zadaję pytanie jeżeli pani (niezrozumiałe) proszę 

sformułować pytanie czy te środki zostały przekazane to nie znaczy że fizycznie przelane  

[radny Edward Urbańczyk] pani przewodnicząca ja nie dyskutuję (niezrozumiałe)  

[burmistrz miasta]  proszę zaprotokołować przepraszam bardzo proszę zaprotokołować aby 

pan radny Urbańczyk  dokładnie wskazał czy ma zapytanie do pani skarbnik czy środki 

zostały przelane na konto gminy czy przekazane decyzją proszę się określić panie radny 

[przewodnicząca rady miasta]  proszę o spokój ale to to chodzi o to czy pan pyta czy zostało 

przelane w gotówce czy tylko na papieża tak (niezrozumiałe) 

[radny Edward Urbańczyk]  taka jest informacja i proszę nie mieszać taka informacja jest że 

zostały przekazane gminom wszystkim gminom a Lędzinom 12 lutego 2024 roku w tych 

kwotach które podaję dobrze dobrze dobrze ale te środki są pani burmistrz i nie trzeba 

obligacji nie trzeba zadłużać miasta proszę aby to zostało zapisane w protokole  

[przewodnicząca rady miasta] to proszę zapisać  

[radny Edward Urbańczyk] dziękuję za dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Anna Wysocka udzieliła głosu mieszkance. Mieszkanka w 

swojej wypowiedzi poruszyła temat pociągnięcia przyłącza wodociągowego na ulicy 

Kraszewskiego oraz zakupu wozu strażackiego. Radny Tadeusz Ingram odniósł się do 

wypowiedzi mieszkanki.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Anna Wysocka poddała pod głosowanie wniosek radnego.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Radnego Sebastiana Zimnala o wycofanie inwestycji budowa zatok przystanku 

autobusowego ul Lędzińska - Stadionowa, budowa nowego chodnika oraz modernizacja 

istniejącego w ciągu ul. Mickiewicza, przebudowa ul. PCK w Lędzinach, przebudowa ul. 

Zabytkowej i ul. Gałczyńskiego w Lędzinach, budowa ul. Polnej w Lędzinach, zabudowa 

wiat autobusowych wraz z peronami, wycofanie obligacji i w zamian za te inwestycje 

wprowadzenie dofinansowania do zakupu średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Lędzinach wraz z wyposażeniem. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (5) Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, 

Sebastian Zimnal 

PRZECIW (8) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Maria Głos 

 

Wniosek przegłosowany negatywnie.  

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2024 rok wraz z 

autopoprawką.  



Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (9) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Bogusław 

Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

PRZECIW (2) Elżbieta Ostrowska, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Maria Głos, Łukasz Kuczek 

BRAK GŁOSU (1) Edward Urbańczyk 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXIX/603/24 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radna Elżbieta Ostrowska wypowiedziała się w temacie otrzymanej odpowiedzi na wniosek 

dotyczący Spółki PGK Partner.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta ogłosiła przerwę.  

 

Radna Elżbieta Ostrowska odczytałam otrzymaną odpowiedź na wniosek.  

 

Radna Maria Głos dopytała o zamieszczanie informacji na stronie internetowej Urzędu 

Miasta.  

 

11. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Anna Wysocka poddała pod głosowanie następujące wnioski: 

 

1. Wniosek Radnego Pawła Wanota: Wnoszę o załatanie dziur na ul. Zakole. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (10) Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian 

Zimnal 

BRAK GŁOSU (3) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Bogusław Noras 

NIEOBECNI (1) Bogumiła Stolecka 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

2. Wniosek Radnej Anny Wysockiej o treści: na prośbę mieszkanki składam wniosek o 

zamontowanie kamery przy przejeździe kolejowym na ul. Murckowskiej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz 

Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna 

Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Elżbieta Ostrowska 

BRAK GŁOSU (1) Maria Głos 



NIEOBECNI (1) Bogumiła Stolecka 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

3. Wniosek Radnego Tadeusza Ingram o załatanie dziur na ulicach Fredry i 

Ekonomicznej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz 

Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł 

Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Maria Głos 

NIEOBECNI (1) Bogumiła Stolecka 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

4. Wniosek radnego Sebastiana Zimnala o remont chodnika na osiedlu Ziemowit.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (10) Bogusław Dzierżak, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław 

Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian 

Zimnal 

PRZECIW (1) Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Tadeusz Ingram 

BRAK GŁOSU (1) Maria Głos 

NIEOBECNI (1) Bogumiła Stolecka 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

5. Wniosek radnego Sebastiana Zimnala o załatanie dziur na drogach dojazdowych na 

osiedlu Ziemowit. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Anna Wysocka 

NIEOBECNI (1) Bogumiła Stolecka 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

6. Wniosek Radnego Sebastiana Zimnala o remont placu zabaw na osiedlu Ziemowit 

oraz osiedlu Rachowy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 



ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1) Bogumiła Stolecka 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

7. Wniosek Radnego Tomasza Kostyra: wnioskuję o podjęcie procedury zmiany 

wieloletniego planu modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych zgodnie z propozycjąRPWiK w Tychach to jest 130 tys. na PCK 10 

tys. na ul. Pokoju i 125 tys. na modernizację i wykup w 2024 r. ora 180 tys. na 

Wygody i 65 tys. na ul. Pokoju w 2026 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (9) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

PRZECIW (3) Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Maria Głos 

NIEOBECNI (1) Bogumiła Stolecka 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

8. Wniosek Radnego Bogusława Norasa o zasypanie dziur na ul. Wiosennej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1) Bogumiła Stolecka 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

9. Wniosek Radnego Edwarda Urbańczyka o treści: Wnoszę o niezwłoczną naprawę 

studzienek w pasie drogowym ul. Ułańskiej i Oficerskiej (wniosek zgłoszony 

ponownie).  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (1) Bogumiła Stolecka 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie.  

 

12. Komunikaty i informacje. 

 



Wiceprzewodniczący Rady Miasta Szymon Simonicz zgłosił rezygnację z funkcji 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta cyt.: z dniem 11 marca 2024 roku rezygnuję z pełnienia 

funkcji wiceprzewodniczącego Rady Miasta ósmej kadencji dziękuję ‘’ 

 

Radny Łukasz Kuczek poprosił członków Komisji Skarg Wniosków i Petycji o pozostanie na 

posiedzeniu.  

 

Radna Maria Głos poinformowała o otrzymanej odpowiedzi dotyczącej usytuowania lamp.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Anna Wysocka udzieliła głosu mieszkance. Mieszkanka w 

swojej wypowiedzi poruszyła temat pociągnięcia przyłącza wodociągowego na ulicy 

Kraszewskiego. Wywiązała się dyskusja w temacie wypowiedzi mieszkanki.  

 

13. Zakończenie. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Anna Wysocka zakończyła o godzinie 

17:17 obrady CXIX Sesji Rady Miasta słowami:  

„Zamykam obrady CXIX Sesji Rady Miasta VIII Kadencji” 

 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkami: 

• https://www.youtube.com/watch?v=K39LWx4y_l4 – część I; 

•  https://www.youtube.com/watch?v=55w1ptVfoWE – część II. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta 

Anna Wysocka 

 

 

 

Przygotował(a): Katarzyna Gąsiorczyk  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=K39LWx4y_l4
https://www.youtube.com/watch?v=55w1ptVfoWE

